
ZÁPIS 
 
Zápis setkání Komory podnikatelů (dále jen KP) konané 12. 3. 2024 v Kunovicích. Z osmi členů KP 
přítomní čtyři, dva v zastoupení, dva nepřítomni. KP je usnášení schopná. 
 
Program setkání KP: 
 
1) Úvod  
2) Volba předsedy KP 
3) Volba zástupce KP do správní rady a volba zástupce KP do dozorčí rady 
4) Spolupráce se členy KP 
5) Návrh činnosti Baťův kanál, o. p. s. 
6) Stavba mostů D55 a Silnice III/49725 
 
1) Úvod 
 
- Úvodní slovo ředitele Baťův kanál, o. p. s. Vojtěcha Bártka.  
- Představení změn v Baťův kanál, o. p. s. 
- Seznámení KP s odhadovaným rozpočtem Baťův kanál, o. p. s. 
- Přednesení cílů a vizí Baťův kanál, o. p. s. 
 
2) Volba předsedy KP 
 
- Úvodní slovo dosavadního zástupce podnikatelů ve správní radě Baťův kanál, o. p. s. Michala Hampaly.  
- Diskuze nad obecnou povahou KP.  
- Přítomní členové KP byli obeznámeni se skutečností dvou členů KP v zastoupení na základě plné moci. 
Přítomní členové KP jednohlasně respektují jednání dvou členů v zastoupení na základě plné moci. Plné 
moci jsou doloženy jako součást zápisu. 
 
Návrh na usnesení:  
KP volí Michala Hampalu předsedou komory.  
 
Hlasování: 
pro: 5 
proti: 0 
zdrželo se: 1 
Usnesení schváleno. 
 
3) Volba zástupce KP do správní rady a volba zástupce KP do dozorčí rady 
Návrh na usnesení: 
KP navrhuje Františka Ondruše na člena dozorčí rady Baťův kanál, o. p. s. 
 
Hlasování: 
pro: 1 
proti: 5 
zdrželo se: 0 
 
Usnesení nebylo schváleno. 
 
 
 



Návrh na usnesení: 
 
KP navrhuje Lukáše Habartu na člena dozorčí rady Baťův kanál, o. p. s. 
Hlasování: 
pro: 4 
proti: 0 
zdrželo se: 2 
 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Návrh na usnesení: 
 
KP navrhuje Michala Hampalu na člena správní rady Baťův kanál, o. p. s. 
 
Hlasování: 
pro: 4 
proti: 0 
zdrželo se: 2 
 
Usnesení bylo schváleno. 
 
4) Spolupráce se členy KP 
 
Představení návrhu produktovým manažerem Baťův kanál, o. p. s. Tadeášem Sukupem o změnách v 
inzerci na webovém portálu batacanal.cz. 
Následovala dlouhá diskuze členů KP a hostů na téma komerční prezentací na stránkách batacanal.cz. 
 
Návrh na usnesení: 
 
KP navrhuje, aby inzerce na webovém portálu batacanal.cz zůstala v současném stavu a jednání o tomto 
bodu bylo přesunuto na září tohoto roku. 
 
Hlasování: 
pro: 1 
proti: 3 
zdrželo se: 2 
 
Usnesení nebylo schváleno. 
 
Návrh na usnesení: 
 
KP navrhuje, aby inzerce na webovém portálu batacanal.cz zůstala pro rok 2024 v současném stavu 
s tím, že členové KP mají slevu ve výši 100% z ceny za reklamu. Podmínky pro rok 2025 a následující 
budou stanoveny členy KP do 30. 11. 2024. 
 
pro: 4 
proti: 0 
zdrželo se: 2 
 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 



5) Návrh činnosti Baťův kanál, o. p. s. 
 
Obecná diskuze nad plánem činnosti Baťův kanál, o. p. s. na rok 2024. Ředitel žádá o co nejrychlejší 
vyjádření KP k navrženému plánu činnosti, aby mohl být projednán komorou obcí a správní radou. 
 
Návrh na usnesení: 
 
KP vyzývá ředitele Baťův kanál, o. p. s. k co nejdřívějšímu svolání jednání stálého výboru. 
 
Hlasování: 
pro: 6 
proti: 0 
zdrželo se: 0 
 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Návrh na usnesení: 
 
KP navrhuje, aby se Baťův kanál, o. p. s. stala účastníkem v řízeních týkajících se provozu na vodní cestě 
a ve stavebních řízeních řešených Státní plavební správou. 
 
Hlasování: 
pro: 6 
proti: 0 
zdrželo se: 0 
 
Usnesení bylo schváleno. 
 
6) Stavba mostů D55 a Silnice III/49725 
 
- Na stavbě mostu D55 nebudou na vodní cestě v letošním roce žádné práce. 
- Most na Silnici III/49725 v Napajedlích: Státní plavební správa eviduje žádost investora o zákazu plavby 
pod mostem od 1.9.2024. KP požaduje, aby tomu tak bylo až od 1.10.2024. 
 

 

 

 

 

 

 ……………………………………………..  

 Předseda KP - Michal Hampala  


